



ORGANISATION DU TRAITE DE L'ATLANTIQUE NORD
NORTH ATLANTIC TREATY ORGANIZATION

95

PLACE DU MARECHAL
DE LATTRE DE TASSIGNY
(Porte Dauphine)
PARIS-XVI
Tél. : KLEber 50-20

Reg Ex
c/o Chef Archives

ORIGINAL: ENGLISH
11th October, 1961

1286
1976
Reg D PP
3235

NATO SECRET
SUPPLEMENT to
ANNEX J to
P0/61/720

FURTHER NORWEGIAN RESPONSE TO SACEUR'S
GUIDANCE AS CONTAINED IN DOCUMENT SHAPE 167/71

As an additional measure to the steps outlined in the Norwegian reply to SACEUR's "Plan of Action", the Norwegian Government decided on 29th September to ask the financial authorities for a supplementary appropriation of 20 million Norwegian Kroner for the purpose of increasing the preparedness of the Norwegian defences. This amount will come in addition to the 20 million Norwegian Kroner which have been re-allocated from the 1961 defence budget and which are mentioned in the Norwegian reply.

NATO SECRET



ORGANISATION DU TRAITE DE L'ATLANTIQUE NORD
NORTH ATLANTIC TREATY ORGANIZATION

85

PLACE DU MARECHAL
DE LATTRE DE TASSIGNY
(Porte Dauphine)
PARIS-XVI
Tél. : KLEber 50-20

ORIGINAL: ANGLAIS
11 octobre 1961

NATO SECRET
SUPPLEMENT à
l'ANNEXE J au
PO/61/720

SUPPLEMENT AUX OBSERVATIONS DE LA NORVEGE SUR LA
DIRECTIVE DE SACEUR FIGURANT DANS LE DOCUMENT SHAPE 167/71

Le 29 septembre dernier, le Gouvernement norvégien a décidé, comme complément aux dispositions exposées dans la réponse norvégienne au "plan d'action" de SACEUR, de demander aux autorités financières l'ouverture d'un crédit supplémentaire de CN. 20 millions en vue d'améliorer l'état de préparation des défenses norvégiennes. Cette somme viendra s'ajouter au crédit de CN. 20 millions qui a été repris du budget de la défense de 1961 et dont il est fait état dans la réponse de la Norvège.

NATO SECRET